
 

 

16. 2. 2022 Schůzka školské rady on – line (mailová korespondence) 

1. Zápis ze stravovací komise 
2. Výroční zpráva  
3. Zkušenosti s novou budovou školy, venkovní sportovní areál, tělocvičny ( jsme velmi 

spokojeni, dostatek místa pro všechny...) 
4. Cesta mezi novou a starou budovou není pro auta – velmi si chválíme, zvýšila se 

bezpečnost 
5. Prostranství před školou ( úprava, parkování…, ) 
6. Třídění odpadu ( na chodbách máme nádoby na papír a plast, nově i v každé třídě) 
7. Šetření energiemi: hledáme cesty, jak spořit. Děkujeme panu Vodičkovi za realizaci „ 

energetického auditu“ ve škole. 
8. Sběrové aktivity: sběr papíru ( březen 2022) 
9. Zkušenosti s karanténami, s nárazovou distanční výukou 
10. Různé:  

Informace pana Vodičky: obec se  dlouhodobě  snaží získat pozemek Hrubovny a 
zřídit tam velké parkoviště, kde by bylo dost místa pro všechny potřebné. V rámci 
probíhající změny územního plánu jsme proto jako zastupitelstvo prostor Hrubovny 
deklarovali jako "veřejný zájem" a "parkoviště". Majitel pozemku teď požádal o 
souhlas s výstavbou parkoviště. Vše je v jednání. 

V Litni dne 16. 2. 2022                                Zapsala: Mgr. Hana Havelková 


